

**OFFICIAL COMMUNICATION**  
Sunday Schedule Modification**2024 UCI Mountain Bike World Championships: modification to programme on Sunday  
01.09.2024**

The Union Cycliste Internationale (UCI), in close collaboration with the Local Organising Committee and local authorities, has been compelled to adjust the competition schedule for tomorrow's events at the 2024 UCI Mountain Bike World Championships, in response to an extended storm with lightning forecast for tomorrow, Sunday, 1 September, starting in the early afternoon.

The cross-country olympic (XCO) races will now take place as follows:

- **8:30** – Men Under 23 (5 laps instead of the scheduled 6)
- **10:15** – Women Under 23 (5 laps) + Women Elite (5 laps instead of the scheduled 6)
  - Women Under 23 and Women Elite categories will compete simultaneously but will be ranked separately.
- **12:00** – Men Elite (6 laps instead of the scheduled 7)

Ensuring the safety of our athletes, fans, and all personnel remains our utmost priority as we implement these necessary changes. We thank all stakeholders for their understanding and cooperation.

## Championnats du Monde Mountain Bike UCI 2024 : modification du programme du dimanche 01.09.2024

L'Union Cycliste Internationale (UCI), en étroite collaboration avec le Comité d'Organisation Local et les autorités locales, a été contrainte de modifier le programme des compétitions de demain aux Championnats du Monde Mountain Bike UCI 2024, en réponse à un orage prolongé, incluant des éclairs, prévu pour demain pour demain, dimanche 1er septembre, dès le début de l'après-midi.

Les courses de cross-country olympique (XCO) se dérouleront désormais comme suit :

- **8h30** – Hommes Moins de 23 ans (5 tours au lieu des 6 prévus)
- **10h15** – Femmes Moins de 23 ans (5 tours) + Femmes Élite (5 tours au lieu des 6 prévus)
  - Les catégories Femmes Moins de 23 ans et Femmes Élite concourront simultanément mais seront classées séparément.
- **12h00** – Hommes Élite (6 tours au lieu des 7 prévus)

Assurer la sécurité de nos athlètes, de nos fans et de tout le personnel reste notre priorité absolue alors que nous mettons en œuvre ces changements nécessaires. Nous remercions tous les acteurs pour leur compréhension et leur coopération.

**President of the Commissaires' Panel**    EVANS Justin (USA)